

التاريخ : 2025/2/17 Date

الإشارة : 2025/49/م.ش.م Ref.

To: Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

**Subject: Supplementary Disclosure- Mabaneer share capital ownership in Shomoul Holding Co. (KSA)**

**الموضوع: افصاح مكمل - حصة شركة المباني في رأس مال شركة شمول القابضة (السعودية)**

As per Chapter No. 4 of the "Disclosure and Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its Law No. 7/2010 and amendments regarding disclosure of Material information.

عملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Mabaneer announces that it has negotiated with its partners in Shomoul Holding Company to reconsider the shareholding structure based on the actual financial contributions made by the partners to the company's projects. As a result of these negotiations, the percentage of Mabaneer's share capital will be 73% instead of 80%, and the company will continue to finalize the necessary legal and regulatory procedures.

تعلم شركة المباني أنها أجرت مفاوضات مع شركائها في شركة شمول القابضة (المملكة العربية السعودية) بشأن إعادة هيكلة ملكية الحصص، بناءً على مساهمات الشركاء المالية في مشاريع الشركة، وفقاً للمفاوضات ستكون حصة ملكية شركة المباني ما نسبته 73% بدلاً من 80% وتستمر الشركة في استكمال الإجراءات القانونية والتنظيمية اللازمة.

Attached; is the Supplementary Disclosure of Material Information form.

مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

**Waleed Khaled Alsharian**  
Chief Executive Officer

**وليد خالد الشريعان**  
الرئيس التنفيذي

- CC . Capital Market Authority

- نسخة للسادة / هيئة أسواق المال

نموذج الإفصاح المكمل  
Supplementary Disclosure Form

Date	2025/2/17	التاريخ
Name of the listed Company	شركة المباني ش.م.ك. عامة Mabaneer Company (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	حصة شركة المباني في رأس مال شركة شمول القابضة (السعودية) Mabaneer's share capital ownership in Shomoul Holding Co. (KSA)	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	2023/11/13	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	<p>تعلن شركة المباني أنها أجرت مفاوضات مع شركائها في شركة شمول القابضة (المملكة العربية السعودية) بشأن إعادة هيكلة ملكية الحصص بناءً على مساهمات الشركاء المالية في مشاريع الشركة، وفقاً للمفاوضات ستكون حصة ملكية شركة المباني ما نسبته 73% بدلاً من 80% وتستمر الشركة في استكمال الإجراءات القانونية والتنظيمية اللازمة.</p> <p>Mabaneer announces that it has negotiated with its partners in Shomoul Holding Company to reconsider the shareholding structure based on the actual financial contributions made by the partners to the company's projects. As a result of these negotiations, the percentage of Mabaneer's share capital will be 73% instead of 80%, and the company will continue to finalize the necessary legal and regulatory procedures.</p>	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	لا يوجد أي أثر جوهري على المركز المالي No material financial impact on the company	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني. أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

